
  

 

Kort verslag ondernemingsraad van 14 september 2023  
 

Ontwerpverslag ondernemingsraad juni 

 

• Op volgende vergadering van de I-bus wordt er aan de slag gegaan met de resultaten van de enquête. 

• De loonbrieven voor medewerkers van Envalior zullen er binnenkort anders gaan uitzien als gevolg 

van de splitsing bij HR. 

• We vragen waar alle Envalior-vestigingen zijn en hoeveel medewerkers deze tellen. Zo kan een 

Europese ondernemingsraad worden samengesteld.  

• De Cao deconnectierecht werd opgesteld door een werkgroep, maar niet aanvaard door de 

ondernemingsraad. We vragen om dit af te handelen. 

 

Werkgroepen 

 
Keukencommissie: Er werd gevraagd naar ventilatie in de ruimte van de vending-automaten op 

rechteroever. Aan de buitenzijde van deze automaten zijn parkeerplaatsen voor leveranciers van de keuken. 

Men vraagt deze extra te voorzien van meertalige signalisatie zodat deze niet door anderen worden gebruikt.  

Medewerkers merken het kwaliteits- en kwantiteitsverschil (vooral bij de belegde broodjes) tussen linker- en 

rechteroever. 

 

Europaforum Lanxess: Er zal een online meeting plaatsvinden i.v.m. personeelsafbouw in Europa. 

  

Opvolglijst 
 

• De vraag en nood naar laadpalen is gestegen en zal in de toekomst nog stijgen. Bij Envalior 

onderzoekt de werkgever wat de mogelijkheden zijn. Bij Lanxess is er geen intentie om laadpalen te 

voorzien. 

• Cao 104, het werkgelegenheidsplan om medewerkers tot hun pensioen aan het werk te houden, blijkt 

bij Lanxess en Envalior niet meer dezelfde.  

Bij Lanxess wordt vorige Cao verlengd, maar we merken op dat de bijpassing voor educatief verlof 

(voor opleiding die betrekking hebben op de job) niet meer werd opgenomen. De werkgever zal 

bekijken om dit terug op te nemen. 

Bij Envalior ziet de werkgever deze Cao als een administratieve last. We moedigen de werkgever 

aan om deze toch in te vullen. 
 

3-ploegenstelsel Lanxess FTA  

 
In afwachting van het vastleggen van het 3-ploegenstelsel bij FTA(Thiazolen) is dit systeem door de 

ondernemingsraad alvast goedgekeurd voor 2024. 

 

Organisatorische wijzigingen bij Lanxess 
 

Door de aanstelling van Frederik Schott als CFO bij Lanxess volgen er organisatorische wijzigingen. 

 

Periodieke informatie 2e kwartaal Lanxess 

 
Er was een omzetdaling t.o.v. dezelfde periode in 2022 als gevolg van een dalende vraag op de wereldmarkt 

& de prijsdruk vanuit China. 

Als kosten staan grond- en hulpstoffen nog steeds op de 1ste plaats, diensten en goederen op de 2e en 

personeelskosten op de 3e plaats. 

 

 

 

 



  

 

 

Onderzoek McKinsey Lanxess 

 
Op 24 augustus vond de afsluitende vergadering plaats waar het voorstel van McKinsey werd geëvalueerd. 

Er zijn een 50-tal initiatieven waarvan de meerderheid technisch is. Een definitieve uitwerking is nog niet 

gekend. 

 

Periodieke informatie 2e kwartaal Envalior 

 
Er was een omzetdaling t.o.v. het 2e kwart van 2022. Als gevolg van de marktvraag werd de capaciteit maar 

gedeeltelijk benut. 

Als kosten staan de grond- en hulpstoffen met voorsprong op de 1ste plaats, diensten & goederen op de 2e en 

personeelskosten op de 3e plaats. 

 

Economische situatie Envalior 

 
CPL: De productie is gezakt als gevolg van technische problemen op AZ. Met zéér veel aandacht voor 

veiligheid zal de herstelling plaatsvinden. In het vooruitzicht van het herstel bij AZ zal capro met een 

verlaagde productie terug opstarten. 

Door de inzet van medewerkers uit Antwerpen, bij de capro-verlading in Emmen, diende de productie in 

Uerdingen niet stilgelegd te worden. 

 

GF: Er is een stabiele glasvezel-productie, de verkoop is laag waardoor de voorraad hoog is. De afzet naar 

de Envalior-vestiging in Emmen is gestart. Er werden aanhangers voor vrachtwagens besteld om deze 

glasvezel te vervoeren. De afzet naar andere vestigingen wordt nog onderzocht.  

 

Vervanging Xdirect door Shareflex bij Envalior 

 

• Vanaf 15 september bestaat er dit nieuw documenten-beheer-systeem bij Envalior dat vanaf 1 

oktober Xdirect zal vervangen. 

• De toegang verloopt met Single Sign On. 

• Op de home-pagina zullen zoekopdrachten voor VIA’s, V.AP.’s,… kunnen ingegeven worden. 

• Voor Lanxess blijft het Xdirect bestaan zonder Envalior-documenten. 

 

Voorstelling bedrijfsrevisor Envalior 

 
De bedrijfsrevisor van KPMG stelde zich voor aan de ondernemingsraad. Deze werd goedgekeurd om ons zo 

wegwijs te maken in de jaarrekening. Als start controleerde hij de openingsbalans van Envalior nv. 

Hij is reeds bedrijfsrevisor bij Envalior in Genk. 

 

Allerlei 

 

• We vragen medewerkers te informeren over het behoud van de dienstregeling van de fietsbus door 

de Liefkenshoek- en Thijsmanstunnel. 

• Envalior-medewerkers zullen een nieuwe badge krijgen. De mogelijkheid wordt voorzien om nieuwe 

foto op de badge te zetten. Er zal gestart worden aan Kallo-zijde. 

 

 

 

Volgende ondernemingsraad vindt plaats op 12 oktober 2023 om 10u.   

 


